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Høringsinnspill til høringen om tildeling av 1500 MHz- og 26 GHz-båndene.
 
Jeg ber på det sterkeste om at 26 GHz-båndene ikke blir frigitt til kommersiell bruk.

Ut fra mitt syn opplever jeg det som svært uklokt med ytterligere utbygging av trådløs 
teknologi, og frekvenser som ennå ikke er testet for sine helsevirkninger!
 
Dette er såpass nytt at det er klokt å holde inn bremsen inntil videre. 
Ikke alltid være så fokusert på å være "best i klassen". 
 
Selv er jeg el-overfølsom, og mitt liv har blitt ødelagt som følge av plager fra den trådløse 
teknologien. Et liv som stadig blir mer begrenset ettersom strålingen kommer "over alt".
 
Det er et helvete å leve med plagene som til tider oppleves som ren tortur.
Det eneste som hjelper er å oppholde seg i områder med lav eller ingen dekning.
Områder som snart er umulig å finne. 
Jeg føler meg til tider som "et jaget dyr", og jeg er en skygge av meg selv.
 
Etter at 5G ble fult utbygget der jeg bor så kan jeg ikke lenger gå tur i nydelige 
rekreasjonsområder, som jeg tidligere hadde stor glede av. 
Besøk i butikken ( med 5G master på taket) slår meg fullstendig ut,
og symptomene sitter i kroppen opp til 10-15 timer etter eksponering.  
 
Nkom og øvrige  myndigheter må begynne å lytte til alle som varsler om sine 
alvorlige helseplager fra den trådløse teknologien, og også til andre som er 
bekymret for hva denne teknologien kan gjøre med helsen vår.
 
Det er på høy tid at vi blir tatt på alvor!

Med vennlig hilsen

Mona Olsen
Aurskog Høland

 
 


